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Interpellation 

Hur fungerar bostadsanpassningssystemet i 
Gävle Kommun?
Gävle växer samtidigt som befolkningen blir allt äldre. Många invånare, både 
äldre och de som har en funktionsvariation i vår kommun har rätten att få sin 
bostad anpassad efter sina behov. Lagen om bostadsanpassningsbidrag ger 
äldre och funktionsvarierade rätt till bidrag för anpassning av bostaden. 
Anledningen till att anpassa lägenheten är för att man ska kunna bo kvar 
längre och kunna få leva ett så självständigt och värdigt liv som möjligt. Därför 
är det viktigt att bostadsanpassningssystemet är så effektivt, smidigt och 
rättvist som möjligt - utan långa köer och väntetider.

Det kan inte vara meningen att individer ska behöva vänta och dessutom lida i 
månader från det att man blivit utskriven från sjukhuset och fått en diagnos 
tills att bostaden är anpassad så att man kan leva ett självständigt liv utan att 
behöva kräva att anhöriga skall ställa upp och vara till hands hela tiden. 

Med anledning av ovanstående vill jag till berörd nämndsordförande ställa 
följande frågor:

- Har Gävle kommun ett bra och väl fungerande system för 
bostadsanpassningar?

- Hur långa är väntetiderna?

- Finns det i dag några köer och hur arbetar ni för att minska dem?
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